
   

Nørre Alslev Skole d.  16.3.2022  

  

  

Referat af skolebestyrelsesmøde den 23.3.2022  
  

Valgmøde kl. 17-18  

Skolebestyrelsen orienterer fremmødte interesserede om arbejdet i skolebestyrelsen og hvordan man kan 

stille sit kandidatur til rådighed.  

Der var 3 fremmødte interesserede. Susanne bød velkommen og arbejdet i skolebestyrelsen blev ridset op 

af de fremmødte medlemmer.  

  

Ordinært møde kl. 18.00 – 19.30  

Ordstyrer: Astrid  

Ref.: Susanne  

Dagsorden   

1. Godkendelse af dagsorden  

  

2. Punkter til Eventuelt?  

  

3. Præsentationsrunde  

  

a. Susanne, Elias, Sofus, Hanne, Pernille, Susan, Hanne, Katja, Kirsten, Vivian, Nick, Annette, 

Astrid, Mathilde.  

  

4. Skolebestyrelsesvalg (orientering og drøftelse - alle)  

• Evaluering af valgmødet o Der kom 3 forældre til valgmødet. Det var et godt møde, hvor man 

fik en bred indsigt fra ledelse og forældrevalgte. Bestyrelsen tænker, at det er vigtigt, at 

bibeholde valgmøder, så muligheden er tilstede. Det kan overvejes om det også skal udsendes 

på FB og overvejelser om valgmødet skal holdes tidligere med mulighed for børnepasning. Aula 

er fortsat den officielle kanal til beskeder ud til alle forældre.  

• Kandidatopstillingsfrist den 29.3.22 og den videre proces  



o Bestyrelsen mener, at det vil være godt at invitere suppleanter med til fremtidige møder. 

De vil have stemmeret, hvis ordinære bestyrelsesmedlemmer ikke er tilstede.  Susanne 

udsender en reminder forud for kandidatopstilling den 29.3.. Herefter kontakter 

Susanne Mathilde og aftaler den videre proces og evt. valghandling.   

  

5. Kort status fra skolen (orientering v. Susanne, Pernille og Hanne) • Elever.   

o Der er indskrevet 10 elever i mellem 2. og 9. klasse i løbet af februar og marts.   

o Der er indskrevet 33 forårsbørn. Der var forældremøde for forårsbørn den 10.3. med 

godt fremmøde fra forældrene. Lokalerne er ved at blive indrettet og er klar til at 

modtage de nye børn fredag den 1.4. Mange børn har søskende på skolen i forvejen.   

o I forhold til potentielle nye ukrainske elever, skal de først i modtageklasser, men alle 

skoler i GBS er opfordret til at se på plads til nye ukrainske børn.  

o Fra elevrådet, ønsker man sig flere breaks. Man ønsker sig en inspirationsdag for de 

voksne og de andre elever for 4. til 9. kl., hvor man afsætter 1-2 moduler, hvor de 

voksne kan komme rundt og få ideer til aktive breaks i timerne. Elevrådet vil stå for 

dagen.   

o Der er ønske fra Elevrådet om at få en kantineordning eller anden skolemad. Der har 

tidligere været drøftet forskellige muligheder, men der har ikke været fundet en god 

måde. Der er mange regler på området ift. hygiejne mv. Der blev opfordret til at 

Elevrådet går tilbage og taler om, om Super Brugsen kan deltage.   

o Der har været nogle klager fra kunde i Netto om 20 unge mennesker fra udskolingen 

der var meget højt råbende og generende for andre kunder. Der har også været elever 

som hentede pizzaer og ikke kom tilbage til 5. lektion.  

Drøftelse af regler nu om udgangsrammer mandag i spisepausen. Elevrådet vil tage det 

med   

• Medarbejdere o Ikke noget at berette  

• Planlægning af kommende skoleår o Der afholdes MUS-

samtaler, hvor Susanne prøver at lære alle at kende. Der 

vendes tilbage til punktet under økonomi.  

  

6. Evaluering af skole/hjemsamtaler (drøftelse – alle) Punktet udsættes  

• Igangværende tiltag i indskolingen o Det har været en igangværende proces i 

skolebestyrelsen. Der tales om åbent hus arrangementer, som afløser for den ene 

skole/hjemsamtale.   

o I indskolingen arbejdes pt. Med et oplæg for hvordan skole/hjemsamarbejdet kan 

tilrettelægges, så børnene bliver mere aktive deltagere. Forældremøder er også vigtige 

at tage med i betragtning for at forældre mærker en sammenhæng i samarbejdet med 

skolen.  

Skolen vil arbejde videre og lave oplæg til Skolebestyrelsen.  

  

7. Forældre på skolen – på bagkant af en coronatid (drøftelse – alle) Punktet udsættes  

• Hvordan kan forældre og skole sammen give eleverne de bedste forudsætninger i det fysiske 

rum på skolen?  



o Punktet udsættes  

8. Skolefest (drøftelse – alle)  

 •  Hvornår kan der afholdes skolefest?  

o Det tager tid at planlægge skolefest. Der kunne være et ønske om at lægge skolefesten i 

foråret 2023. Punktet tages op på kommende personalemøde. Der vendes tilbage.  

  

9. Værdiregelsæt på Nørre Alslev Skole (drøftelse – alle) Punktet udsættes  

 •  Hvornår og hvordan kan vi starte processen?  

  

10. Status på de 5 indsatsområder (orientering v. Pernille, Hanne og Susanne) Punktet udsættes  

• Ordblindeindsat  

• Dansk Rød Tråd  

• Hvidbog Matematik  

• De gyldne 8  

• Fleks-tilbud  

  

_________________________________________________________________________  

11. Økonomi (orientering v. Susanne og Pernille)  

•  Fagligt Løft til 7. og 8. årgang  o Susanne orienterede om overordnede forudsætninger for 

de økonomiske rammer med et underskud for 2021 som var markant større end forventet. 

Der er lagt en plan for hvordan det kan indhentes.   

o PRC er på vej til Nørre Alslev Skole. Der er drøftelse med Rådhuset om økonomi og 

råderum. PRC i sammenhæng med pladsudfordringer og drøftelse af skolens egen 

behov ifm. bibliotek og   

  

12. Eventuelt og punkter til kommende møder -  Kys og Kør-skilt er på 

vej til P-plads.  

- Der er kørsel mellem hallen og Luna. Susanne tager det med i Luna til generalforsamling.  

- Spørgsmål om ”afspadsering” for elever i forbindelse med skoletid der har været omlagt. Der 

er forskellige holdninger fra forældre. Det handler primært om lærernes timer, der skal gå op.  

Punkter til kommende møder – ud over de udsatte punkter:  

- Evaluering af princip om deling af 7. klasse.  

Opmærksomhed på klassekasser i udskolingen.  

  


